
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-01-24, § 23 

 

 Tid: 24 januari 2008 kl 16.00 – 16.15 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 5 februari 2008 

  

 

 

Joakim Larsson Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Joakim Larsson (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m)  

Sören Swärd (m)  

Gulan Avci (fp)  

Mustafa Tümtürk (s)  

Karin Wanngård (s)  

Jari Visshed (s)  

Ann-Margarethe Livh (v)  

Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande 

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Per Hallberg (m)  

Claes Fleming (fp)  

Sarah Lundgren (kd)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s)  

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Lotten von Hoffsten (v)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

 



  

 
Tjänstemän 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Ann-Charlotte 

Nilsson, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva Olsson och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Thomas Andersson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Thord Swedenhammar från roteln. 

 

*** 

Ordföranden Joakim Larsson (m) hälsade Maria Östberg Svanelind, ny ersättare för (s) 

och Sarah Lundgren, ny ersättare för (kd) välkomna till nämnden. 

 

 
 § 23 

Avveckling av Riddersviks trädskola 

Dnr E2007-510-02024 

Bordlagt den 13 december 2007 nr 32 

Protokollsutdrag 

 

Exploateringskontoret hade den 27 oktober 2007 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade 

ärende, till vilket hänvisas. I ärendet förelåg även förhandlingsprotokoll från MBL-

förhandling den 7 december 2007. Dessutom förelåg skrivelse från Kyrkhamns-

föreningen och Lövstaalliansen inkommen den 16 januari 2008. I tjänsteutlåtandet 

föreslogs enligt följande: 

 

 Exploateringsnämnden beslutar att avveckla trädodlingen vid Riddersviks 

 trädskola samt uppdrar åt exploateringskontoret att avveckla verksamheten i 

 enlighet med kontorets utlåtande. 

 

Yrkanden 

Bifall yrkades till kontorets förslag. 

Vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s), ledamoten Ann-Margarethe Livh (v) 

och ledamoten Emilia Hagberg (mp) yrkade bifall till gemensamt förslag som redovisas 

i bilaga N. 

 

 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt 

kontorets förslag:  

 

 Exploateringsnämnden beslutar att avveckla trädodlingen vid Riddersviks 

 trädskola samt uppdrar åt exploateringskontoret att avveckla verksamheten i 

 enlighet med kontorets utlåtande. 

 

Reservation 

Mot beslutet reserverade sig vice ordföranden Mirja Räihä Järvinen m fl (s), ledamoten 

Ann-Margarethe Livh (v) och ledamoten Emilia Hagberg (mp) med hänvisning till sitt 

yrkande i bilaga N. 

 

 



  

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 



  

Tillhör § 23, bilaga N 

 

 

Exploateringsnämnden 

2008-01-24 

 

Tillhör ärende 23 

 

Avveckling av Riddersviks 

trädskola 

 

Mirja Räihä Järvinen m fl (s) 

Ann- Margarethe Livh (v) 

 Emilia Hagberg (mp) 

 

 

 

 

Förslag till beslut 

 

Exploateringsnämnden beslutar 

 

att avslå kontorets förslag till beslut, 

 

samt 

 

att därutöver anföra följande: 

 

Vi kan också konstatera att avvecklingen av Riddersviks trädskola inte fyller någon 

annan funktion än majoritetens ideologiska föreställningar om vad som är kommunens 

uppgift. För oss fyller trädskolan en viktig funktion, det handlar om kompetens som 

behövs i staden. Som ett exempel kan nämnas alla dessa träd i gaturummet som faktiskt 

behöver speciell kompetens och speciella träd. Det måste också påpekas att förra gången 

(1998-2002) det gjordes ett försök till att göra sig av med trädskolan så blev resultatet 

inte så bra. Träd som köptes från Tyskland blev dyrare och klarade sig inte lika bra som 

träd som drivs upp på Riddersvik. Vi anser att det är viktigt att staden har en verksamhet 

som kan försörja oss med träd som klarar av att planteras i våra parker i vårt gaturum. Vi 

är övertygade om att den kompetensen inte kan köpas av externa leverantörer. 

Merparten av dessa träd kommer dessutom med största sannolikhet att importeras, vilket 

i sin tur leder till ökade transporter, något som belastar miljön och skadar ozonskiktet.  

Dessutom klarar verksamheten sin ekonomi och är inte på något sätt en belastning för 

staden. 

 

 

Ett starkt bakomliggande motiv för det borgerliga förslaget att avveckla Riddersvik är att 

man vill använda marken för villabebyggelse. Att anlägga villor i ett läge med bristfällig 

kollektivtrafik kommer leda till ökade biltransporter och ökad klimatpåverkan. Bostäder 

vid Riddersvik riskerar också att komma i konflikt med den ridanläggning som finns där 

idag. 

 

 


